



World Dance Council

Head Office:
Guldenstrasse 9
4614 Marchtrenk
Austria

Tel: +43 664 8720145
Email: gensec@wdcdance.com
www.wdcdance.com

Registered Address: Suite 405, Highlands House, 165 The Broadway, London SW19 1NE

Donnie Burns MBE – President
Vice Presidents: Fred Bijster – Ferenc Polai - Dr. Henry Ooi - Gary McDonald
Svein Røtvold – Sergey Ryupin – Yoko Torii – Mark Lunn

World Dance Council Statement

To all esteemed members and stakeholders,

The World Dance Council (WDC) hereby issues the following statement to clarify and confirm the matter at hand:

We are pleased to announce that Mrs. Lin Bing has officially become our esteemed partner in China. She is a highly respected in the world of ballroom dance, and we have full confidence in her leadership abilities, creditability and talent.

In this statement, we officially confirm that Mrs. Lin bears no liability for any actions related to previous members of WDC China (including CDC, Yuan Bin, or any previous members to NDC China). We fully understand and acknowledge that before today, Mrs. Lin had no involvement whatsoever with the World Dance Council.

Therefore, we solemnly declare that no claims, measures, or actions related to previous claims can be brought against Mrs. Lin before or after this date.

We sincerely hope that this statement will dispel any doubts and provide clear information to all our members and stakeholders. We look forward to Mrs. Lin's contribution and believe that her outstanding abilities and experience will bring new development and prosperity to the WDC.

Yours sincerely,

Hannes Emrich
General Secretary & Company Secretary, WDC Ltd.

世界舞蹈协会声明

尊敬的各位会员及相关各方：

我们世界舞蹈协会（WDC）特此向大家发表以下声明，以澄清并确认有关事项：

我们宣布林冰女士正式成为我们在中国的正式合作伙伴。她在舞蹈界备受尊敬，我们对她的领导能力、信誉和才华深信不疑。

在此声明中，我们正式确认，WDC 中国的前任会员（包括 CDC、袁斌以及以前的 NDC 中国会员）所涉及的任何行为均不会对林女士产生任何责任。我们完全理解并确认，直到今天之前，林女士并未参与过世界舞蹈委员会的任何业务。

因此，我们郑重声明，在此日期之前以及此日期之后，林女士无需承担任何与以前活动有关的主张、措施或行为。

我们真诚地希望这份声明能够消除任何疑虑，并为各位会员及相关各方提供明确的信息。我们对林女士的加入充满期待，并相信她将以其卓越的能力和经验的为 WDC 带来新的发展和繁荣。

最诚挚的祝愿，
世界舞蹈协会